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   С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 
 
 

П Р О Т О К О Л  № 53 
 

от  редовно заседание, състояло се на  29.11.2011 г. 
 
ПРИСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева, Анюта Асенова, , Георги Стоименов, София 
Владимирова, 
ОТСЪСТВАЛИ: доц. Георги Лозанов.   

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Жребий за състав на Експертна комисия – СЕМ, КРС.  
2. Докладна записка от дирекция „Лицензиране и регистриране”. Докладва 

Емилия Станева.  
3. Докладна записка от работна група – задание за ОП – ИСМ. Докладват Иван 

Крусев и Румян Петров. 
4. Докладна записка относно наблюдение на самопромоционални търговски 

съобщения в новините на програма bTV. Докладват  Румян Петров и 
Даниела Жукова. 

5. Доклад за резултатите от мониторинг на регионални програми. Докладват 
Румян Петров и Пенка Тотева. 

6. Докладна записка относно актове за установяване на извършени нарушения 
на ЗРТ. Докладват Доротея Петрова и Златка Георгиева. 

7. Докладна записка относно стартиране на процедура за установяване на 
публични държавни вземания. Докладва Ива Минкова  

Разни:  
  
Начало на заседанието 11,00 часа, водено от Георги Стоименов, заместващ 
председателя на СЕМ, гл. експерт протоколист – Михаела Йоргова.  
                   
Георги Стоименов откри заседанието и предложи дневния ред за обсъждане. Не 
бяха направени предложения по него.  
Гласуване: 

СЕМ гласува с 4 (четири) гласа „за”: дневния ред на заседанието. 
(Дневният ред на заседанието СЕМ гласува след тегленето на жребий за 
определяне състава на ЕК, отразено под т. първа). 
 
ПО ТОЧКА ПЪРВА: Жребий за състав на Експертна комисия – СЕМ, КРС.  

 
Определяне чрез жребий състав на експертна комисия за конкурса за 
осъществяване на радиодейност – създаване на програма с общ (политематичен) 
профил, чрез използване на налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за 
наземно аналогово радиоразпръскване за гр. Пазарджик, честота 88.6 MHz, обявен 
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с  решение на СЕМ № 204 от 14.09.2011 г. (във връзка с решение на КРС № 744/ 
11.08.2011 г.).  
Георги Стоименов поздрави представителите на КРС и отбеляза, че са налице 
всички условия за тегленето на жребий и определяне на експертната комисия. 
Припомни регламента на предстоящия жребий и изложи последователността на 
провеждане на жребия: избор на членове на ЕК; избор на резервни членове;  избор 
на председател и зам. – председател (председателите на СЕМ и КРС не участват). 
След уточняване на подробностите, се пристъпи към процедурата. Мариана 
Андреева прегледа и показа бюлетините с имената на членовете на СЕМ и на КРС 
и след като бе установена тяхната редовност, бяха пуснати в двете кутии: червена - 
с имената на членовете на КРС и зелена - с имената на членовете на СЕМ. Кутиите 
бяха затворени и завъртени в различни посоки, след което последователно бяха 
изтеглени последователно бюлетини с иманата на членове на ЕК от състава на 
СЕМ, както следва: доц. Георги Лозанов, Анюта Асенова и Георги Стоименов. От 
КРС бяха изтеглени бюлетини с имената на членовете на ЕК, както следва: Никола 
Колев и Ирина Романска. Следвайки регламента, бяха определени резервните 
членове: от СЕМ – Анна Хаджиева, от КРС – д-р Веселин Божков. Следващият 
етап бе определянето на председател и на зам.-председател. Изтеглена бе бюлетина 
с името на Георги Стоименов, председател на ЕК, и Никола Колев – зам.-
председател.   
 
ПО ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка от дирекция „Лицензиране и 

регистриране”. Докладва Емилия Станева.  
 
Емилия Станева представи на вниманието на Съвета докладна записка (изх. № 30-
04-56/28.11.2011 г., приложена към Протокол № 53), както следва: 
 
1. Заявление от „Вайтъл – И” ЕООД за заличаване на притежаваната от 
дружеството регистрация за телевизионна дейност. 
 
Емилия Станева докладва за постъпило заявление вх. № 19-00-304/22.11.2011 г. 
от управителя на „Вайтъл-И” ЕООД за заличаване на притежаваната от 
дружеството регистрация за телевизионна дейност. „Вайтъл-И” ЕООД е 
регистриран доставчик на аудио-визуални медийни услуги (телевизионен оператор) 
– създаващ и предоставящ за разпространение телевизионна програма „Канал 
Вега” за гр. Сандански (притежава удостоверение за регистрация № 01-
009/20.05.2009 г.). Съгласно разпоредбата на чл. 32, ал.1, т.16а от ЗРТ СЕМ 
„извършва регистрация на радио- и телевизионни програми, изменя и заличава 

регистрация .....”. Предвид постъпило изрично волеизявление от страна на 
доставчика за прекратяване на дейността и заличаване на регистрацията.  
Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно заявление от ”Вайтъл-И” ЕООД - 
на основание чл. 32, ал.1, т.16а и т.16 от ЗРТ:  

• заличава регистрацията за телевизионна дейност на  „Вайтъл-И” 
ЕООД;  
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• заличава от раздел Първи на Публичния регистър телевизионна 
програма „Канал Вега”. 

 
2. Писмо от управителя на „Мегамикс” ЕООД.  
 
Емилия Станева информира Съвета, че постъпилото писмо от оператора е във 
връзка с открито от СЕМ производство за наблюдение върху програма  „Телевизия 
Лудогорие”. Операторът уведомява и за настъпили промени в 
правноиндивидуализиращите данни. Видно от представеното удостоверение за 
актуално състояние в Агенция по вписванията са вписани нов едноличен 
собственик на капитала и управител, както и нов адрес на управление на 
дружеството. Припомни, че съгласно чл. 125а, ал.4 от ЗРТ адресът на управление е 
реквизит на удостоверението за регистрация. Органите на управление, 
включително персоналният им състав, от своя страна подлежат на вписване в 
поддържания от СЕМ публичен регистър. 
Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”:  относно писмо от „Мегамикс” ЕООД - на 
основание чл. 32, ал.1, т.16а и т.16 във връзка с чл.125к от ЗРТ : 
• изменя регистрацията за телевизионна дейност на „Мегамикс” ЕООД, като 

навсякъде в правноиндивидуализиращите оператора данни адресът на 
управление - от обл. Разград, с. Раковски 7264, ул. „Арда” № 7 се променя 
на гр. София, ж.к. „Дружба 2”, ул. „Делийска воденица”, бл. 314, вх. „Г”, ет. 
5, п.к. 87; 

• заличава като едноличен собственик на капитала и управител Зехра 
Адилова Кьосева и вписва вместо нея Десислава Красимирова Димитрова; 

• да бъде издадено ново удостоверение за регистрация, след заплащане на 
такса в размер на 150.00 (сто и петдесет) лева на основание чл. 10 от 
ТТРТД; 

• да се отрази промяната в раздел Първи на Публичния регистър. 
 

3. Заявление от „Фокс Интернешънъл Ченълс България” ЕООД за изменение 
на регистрация за телевизионна дейност. 
 
Емилия Станева докладва относно искането за изменение на регистрация за 
телевизионна дейност за програма UTILISIMA, със специализиран – развлекателен 
профил, предназначена за разпространение на територията на Сърбия, Македония, 
Босна и Херцеговина, Черна Гора, Албания, Словения и Хърватия. Изменението се 
отнася до промяна на наименованието на програмата на 24 KITCHEN, считано от 
05.12.2011 г. Представени са доказателства за правото върху марката, която ще се 
ползва като наименование на програмата – писмо за отстъпени права за ползване 
на марката от 24 KITCHEN TELEVISION B.V. и копие на регистрация на 
Европейска търговска марка (СТМ) от OHIM в Аликанте. Представени са и нова 
програмна схема и програмни документи. Съгласно чл. 125а, ал.4 от ЗРТ 
наименованието на програмата е реквизит на удостоверението за регистрация. 
Съгласно разпоредбите на чл.19 от Конвенцията за трансгранична телевизия е 



 4 

необходимо да бъдат уведомени съответните регулаторни органи за изменението 
на регистрацията. 
Решение:   
СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно заявление от „Фокс 
Интернешънъл Ченълс България” ЕООД - на основание чл. 32, ал.1, т.16а и 16 
във връзка с чл. 125а, ал. 5 и чл. 125к от Закона за радиото и телевизията: 
• да измени регистрацията за телевизионна дейност на „ФОКС 

ИНТЕРНЕШЪНЪЛ ЧЕНЪЛС БЪЛГАРИЯ” ЕООД като наименованието 
на създаваната програма бъде променено от UTILISIMA на 24 KITCHEN; 

• да издаде ново удостоверение за регистрация, след заплащане на такса в 
размер на 150.00 (сто и петдесет) лева на основание чл. 10 от ТТРТД; 

• да уведоми регулаторните органи на Сърбия, Македония, Босна и 
Херцеговина, Черна Гора, Албания, Словения, Хърватия за изменението 
на регистрираната програма, създавана от лице под юрисдикцията на Р. 
България; 

• да се отрази промяната в раздел Първи на Публичния регистър. 
 
4. Писма от КРС, с които Комисията препраща за произнасяне по 
компетентност заявления (съгласно ЗЕС – чл. 30, т. 12).  
 

• Емилия Станева  докладва относно препратено писмо от БНР за изменение 
на разрешение 00761/21.07.2008  за ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни 
съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване на територията на Р България. Изменението е във връзка 
с промяна на антенно-фидерните системи и мощностите на 
радиопредавателните станции на обект РРТС „Ботев връх” за програми 
„Хоризонт” и „Христо Ботев” и на обект РРТС „Петрохан” за програма 
„РАДИО ВИДИН”. (Към писмото са приложени копие от писмото на БНР и 
проект за изменение на разрешението). 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно писмо от БНР - на основание чл. 
32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с чл. 30, т. 12 от ЗЕС дава съгласие 
разрешение 00761/21.07.2008,  издадено на БНР, да бъде изменено в 
съответствие с приложения от КРС проект. 
 

• Емилия Станева  докладва относно писмо, с което е препратена жалба от 
Република Сърбия. Държавната агенция за електронни комуникации на Р 
Сърбия е уведомила КРС за установени смущения на честота 97.5 MHz в 
обл. Видин. Смущенията са в резултат на излъчваната от РРТС Белоградчик 
програма „Радио Видин” на БНР. Във връзка с постъпилата жалба е 
необходимо КРС да измени предоставената на БНР честота за програма 
„Радио Видин”, като вместо 97.5 MHz  бъде предоставена честота 106.8 
MHz. КРС припомня, че със свое решение 897/ 11.05.2006 г. е предоставила 
на СЕМ информация за свободен ресурс за гр. Белоградчик – честотни 
назначения 89.0 MHz и 106.8 MHz. СЕМ не е провеждал конкурси за това 
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населено място. Още, Съгласно параграф 43, ал.2 от ПЗР на ЗИД на ЗРТ 
(ДВ, бр. 14 от 2009 г.), изпратеният с решения от Комисията за регулиране 
на съобщенията свободен радиочестотен спектър, за който СЕМ не е обявил 
конкурси до две години от получаването им, се приема за свободен и КРС 
след съгласуване със Съвета за електронни медии може да промени 
предназначението му. Предложението на Комисията е с оглед постъпилата 
от Р Сърбия жалба, от една страна, а от друга - ефективното използване на 
ограничения радиочестотен спектър и защитата на обществения интерес, 
свързан с достъпа до регионалната програма на националния обществен 
оператор, СЕМ да вземе решение за съгласуване предоставянето на честота 
106.8 MHz на БНР. 

 Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно препратена от КРС жалба от 
Република Сърбия – на основание чл. 32, ал.1, т. 18 от Закона за радиото и 
телевизията във връзка с 43, ал.2 от ПЗР на ЗИД на ЗРТ (ДВ, бр. 14 от 2009 г.) - 
не възразява Комисията за регулиране на съобщенията, при спазване 
разпоредбите на Закона за електронните съобщения, да промени 
предназначението на честотния ресурс за град Белоградчик – честотно 
назначение 106.8 MHz. За решението да бъде уведомена Комисията за 
регулиране на съобщенията. 

 

• Емилия Станева докладва относно препратено писмо от „България Он Ер” 
ООД  във връзка с желанието на предприятието да измени техническите 
параметри на радиопредавателната станция, заложени в конкурсната 
процедура по издаване на лицензия за осъществяване на радиодейност на 
територията на гр. Силистра за честота 92.3 MHz. За тази честота Комисията 
е издала на предприятието разрешение 01738/18.08.2011г.  за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна 
мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване. Към писмото са приложени 
копие от писмото на „България Он Ер” ООД и проект за изменение на 
разрешението. („България Он Ер” ООД е лицензиран доставчик на 

радиоуслуги (радиооператор) – притежава индивидуална лицензия за 

радиодейност № 077 от 12.07.2011г. за гр. Силистра, съгласно която 

създава и предоставя за разпространение програма с наименование „Алфа 

радио”). 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно препратено писмо от„България Он 
Ер” ООД - на основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с чл. 30, т. 12 от 
ЗЕС дава съгласие разрешение 01738/18.08.2011г., издадено на „България Он 
Ер” ООД, да бъде изменено в съответствие с приложения от КРС проект. 
 

• Емилия Станева докладва относно препратено писмо от „Дарик Радио” 
АД за изменение на разрешение 00760/21.07.2008  за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна 
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мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на територията на Р 
България. Изменението е във връзка с промяна на антенно-фидерните 
системи и мощностите на радиопредавателните станции за гр. Гоце Делчев, 
гр. Варна и гр. Белоградчик и промяна точката на излъчване, антенно- 
фидерната система и мощността на радиопредавателната станция за гр. 
Монтана. (Към писмото са приложени копие от заявлението и проект за 
изменение на разрешението). 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно  препратено писмо от „Дарик 
Радио” АД - на основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с чл. 30, т. 12 от 
ЗЕС дава съгласие разрешение 00760/21.07.2008 , издадено на „Дарик Радио” 
АД, да бъде изменено в съответствие с приложения от КРС проект. 
 

• Емилия Станева докладва относно препратено заявление от „БТВ Медиа 
Груп” ЕАД за изменение на разрешение 01726-01/20.10.2011 г. за ползване 
на индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна 
мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на територията на гр. 
Пазарджик. Изменението е във връзка с промяна точката на излъчване, 
мощността на радиопредавателната станция и кода за идентификация. Към 
писмото са приложени копие от заявлението и проект за изменение на 
разрешението. („БТВ Медиа Груп” ЕАД е лицензиран доставчик на 

радиоуслуги (радиооператор) – притежава индивидуална лицензия за 

радиодейност № 072 от 22.03.2011г. за гр. Пазарджик, съгласно която 

създава и предоставя за разпространение програма с наименование “Зи- 

Рок”.) 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно препратено заявление от „БТВ 
Медиа Груп” ЕАД - на основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с чл. 30, 
т. 12 от ЗЕС дава  съгласие за изменение на разрешение 01726-01/20.10.2011 г., 
издадено на „БТВ Медиа Груп” ЕАД, да бъде изменено в съответствие с 
приложения от КРС проект. 
 
5. Поправка на техническа грешка.  
 
Емилия Станева докладва относно допусната техническа грешка при изготвяне на 
решение, с което СЕМ дава съгласие  за изменение на притежаваните от „България 
Он Ер” ООД разрешения (допусната е грешка в изписването на ЕИК). Изменението 
на разрешенията е свързано с промяна на идентификационния код и 
наименованието на излъчваната програма (от „Алфа радио” на „България Он Ер”). 
Налице е явна фактическа грешка, касаеща един от реквизитите на 
административния акт, съгласно чл. 59 ал. 2 от Административнопроцесуалния 
кодекс, която грешка следва да бъде поправена. Съгласно разпоредбите на същия 
кодекс, органът издал акта, по своя инициатива може да отстрани допуснати 
очевидни фактически грешки и след изтичане срока на обжалване. 
 



 7 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно допусната техническа грешка - на 
основание чл. 32 ал.1 т.18 от ЗРТ във връзка с чл. 62, ал. .2 от 
Административнопроцесуалния кодекс - да бъде поправена допуснатата 
очевидна фактическа грешка в решение № 245 от 15 ноември 2011 г., като 
навсякъде в правноиндивидуализиращите „БЪЛГАРИЯ ОН ЕР” ООД данни 
Единния идентификационен код (ЕИК) на дружеството да се чете 130065275. 
За решението да бъде уведомена КРС. 
 
ПО ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка от работна група – задание за ОП – 

ИСМ. Докладват Иван Крусев и Румян Петров. 

 
Иван Крусев представи на вниманието на СЕМ докладна записка относно 
Интегрираната система за мониторинг (ИСМ) (изх. № 30-12-15/28.11.2011 г., 
приложена към Протокол № 53). В т. І от докладната записка е отразено 
предложение към СЕМ да вземе решение за обявяване на процедура по ЗОП – за 
малка обществена поръчка за абонамент, поддържане, обслужване и оптимизиране 
на софтуерната част на ИСМ на СЕМ в централния офис и в регионалните 
центрове в страната.  Поясни, че РГ, изготвила  проект за задание, (предоставен на 
вниманието на СЕМ, приложен към докладната записка) е заложила максимално 
конкретни изисквания, така че впоследствие при изработката на самия договор да 
няма „двусмислени тълкувания” и финансови претенции от страна на фирмата, 
която ще спечели поръчката. Първоначалната идея е била да се изготвят две 
задания, но те са обединени в едно, като изискванията, върху, които обърна 
внимание, са за поетапно тестване на система за пренос, запис и наблюдение на 
телевизионни и радиопрограми, разпространявани в различните селища на 
страната. Г-н Крусев обърна внимание и върху заложени опции в проекта на 
заданието, (отразени подробно в заданието) предвид факта, че става въпрос за нова 
функционалност на системата.   
 
София Владимирова предложи прецизиране на текста в т. 2.8 от проекта на 
заданието – към референта следва да се запише изискването „да извърши” 
поетапно тестване  на системата. Попита още дали са отразени всички забележки 
(докладвани от РГ), внесени от дирекция „Мониторинг”, вкл. и на ръководителя на 
регионалния център в гр. Благоевград?  
 
Иван Крусев внесе пояснение относно забележката на г-н Иво Михайлов, 
ръководител на регионалния център в гр. Благоевград, по т. 2.5 от проекта на 
заданието – когато СЕМ осигури хардуерните модули (хард дискове)  на 
регионалните центрове за мониторинг, оферентът следва да осигури 3-месечния 
архив. Това изискване е включено в предмета на договора. По отношение на 
другото предложение от регионалния мониторинг – приемане на програми, 
включени в цифров пакет, обясни, че този технически проблем съществува и в 
София, но това е извън предмета на тази ОП.   
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Анна Хаджиева отбеляза, че към докладна записка, която изисква вземане на 
решение от Съвета, следва да е има и проект на решение. 
 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно проект на задание за поддържане 
на софтуерната част на ИСМ - да бъде обявена процедура за МОП по ЗОП. 
СЕМ възложи на дирекция „Правни дейности” да подготви обявата (в 
рамките на деня) и документацията, свързана с обявяване на процедурата. 
Обявата да бъде публикувана на интернет страницата на СЕМ.  
 
Иван Крусев предложи на вниманието на Съвета три оферти за сървъра  
(приложени към докладната записка – т. ІІ от докладната записка).  Предложението 
към Съвета по отношение на първата позиция – закупуване на високо 
производителни 2 броя сървъри за нуждите на ИСМ, е да приеме офертата на 
фирма ПЕРСИ, за което изтъкна съображения, отразени в докладната записка -  
икономически най-изгодна; основният сървър е конфигуриран от същата фирма и 
работи безпроблемно от м. ноември 2009 г. до момента в режим 24/7, както и 3-
годишен период на гаранция..  
Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно оферти за закупуване на 2 броя 
високопроизводителни сървъри за оптимизиране работата на ИСМ – прие 
офертата на фирма ПЕРСИ.  
 
Във връзка с т. ІІІ от докладната записка – за закупуване на 7 работни станции (по 
зададени конфигурации), СЕМ възложи на дирекция „ИТ” в рамките на деня да 
достави офертите от двете фирми (посочени в докладната записка).  
 
По т. ІV от докладната записка – закупуване на 2 броя лаптопи (при 
представяне на записи от програми на радио- и тв оператори, доказателствен 
материал при съдебни дела, по които СЕМ е страна, както и за презентации в СЕМ) 
СЕМ възложи на дирекция „ИТ” да проучи и докладва в рамките на деня 
икономически най-изгодните предложения на пазара, вкл., промоционалните 
оферти в периода на коледните празници, които да отговарят на изискванията 
на дирекция „Мониторинг” за работата, за която са необходими.  
 
ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно наблюдение на 

самопромоционални търговски съобщения в новините на програма bTV. 

Докладват  Румян Петров и Даниела Жукова. 

 

СЕМ отложи обсъждането на доклад относно извършено наблюдение върху 
новините на bTV за следващото заседание (докл. записка, изх. № 30-07-
61/28.11.2011 г.).   
 
ПО ТОЧКА ПЕТА: Доклад за резултатите от мониторинг на регионални 

програми. Докладват Румян Петров и Пенка Тотева. 
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Румян Петров представи на вниманието на Съвета докладна записка относно 
резултати от извършен мониторинг върху регионални програми (изх. № 39-07-
60/28.11.2011 г., приложена към Протокол № 53). Представи първо  резултатите от 
извършеното наблюдение върху програмното съдържание на „Телевизия 
Лудогорие” на „Мегамикс” ЕООД. Припомни на Съвета, че е течала процедура по 
заличаване на регистрацията, но доставчикът е уведомил СЕМ, че ще възобнови  
временно преустановената си дейност от 04 юли 2011 г. и СЕМ е възложил този 
двуседмичен мониторинг от датата на стартиране. Мониторингът е проведен 
(докладът е приложен към Протокол № 53). Важно е да бъде отбелязано, че около 
90 – 91% от програмното съдържание са филми, което превръща програмата (която 
е с политематичен профил) във филмова програма, а не такава с политематичен 
профил. Още, липсват новини, актуални предавания (нито публицистични, нито с 
образователна насоченост). Имат нови предавания, които „загатват” за нов облик 
на програмата. Следва да бъде отбелязано, че две от тези предавания са 
предназначени за турскоговорящата част от населението и се излъчват на майчиния 
език, като едно от тях е със субтитри на български превод, а другото – не е. Трудно 
е да се правят категорични изводи, тъй като наблюдението е от датата, от която е 
тръгнала програмата отново, а през цялото време тече надпис „тест”, тъй като това 
излъчване е пробно (след временното преустановяване). В писмо до СЕМ 
доставчикът е написал, че след изборите програмата ще се разгърне и ще бъде по 
стабилна програмна схема. В тази връзка предложението на дирекция 
„Мониторинг” е да се извърши ново наблюдение, което да бъде в първите месеци 
след началото на новата година, за да бъде извършено върху една „сериозна 
програма” – окончателна, с програмна схема, която не търпи някакви особени 
промени. Така ще стане ясно дали ще се излъчва съгласно заявения профил.  
Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно резултатите от извършеното 
наблюдение върху програмното съдържание на „Телевизия Лудогорие” на 
„Мегамикс” ЕООД – възложи едномесечен мониторинг през м. февруари 2012 
г. 
 
Румян Петров представи пред Съвета доклад относно резултатите от проведения 
мониторинг за спазването на програмни характеристики в индивидуалната 
лицензия на доставчика на медийни услуги „ВАЙТЪЛ – И” ЕООД, създаващ и 
разпространяващ програма „РАДИО ВЕГА” (приложен към Протокол № 53). На 
първо място припомни на Съвета  че този доставчик е в групата на т.нар. 
проблемни доставчици – изключително трудно достигат до тях както хора, така и 
кореспонденции. Но така или иначе, са изпратили записи от предаването, като 
ръководителят на регионалния център в гр. Благоевград първо е сверил  тези 
записи със записите, с които разполага благодарение на ИСМ на СЕМ. 
Сравнението е показало, че от записите, предоставени от доставчика, е премахната 
думичката „плюс”, т.е, доставчикът доста време без знанието на СЕМ, вместо 
„Радио Вега”, разпространява програма  с наименование „Радио ВЕГА +”. За това 
му е съставен АУАН, след което доставчикът е изпратил до Съвета писмо да му 
бъде променено наименованието на „Радио ВЕГА +”, което е и извършено от СЕМ. 
От 18 октомври програмата е с наименование „Радио ВЕГА +”, а не както е по 
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удостоверение. Самият мониторинг обаче, е установил, че лицензираният 
доставчик не изпълнява нито един параметър, заложен в индивидуалната му 
лицензия.  Предложението на дирекция „Мониторинг” е или да бъдат изискани 
записи от програмата отново за една или за две седмици, които да покажат какво се 
случва. Другата възможност, която  дирекция „Мониторинг” предложи, бе на 
доставчика да бъдат издадени указания (в някакъв срок, какъвто Съветът прецени 
за разумен) да приведе програмата си в съответствие с лицензионните.  
 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно резултатите от извършеното 
наблюдение за спазването на програмни характеристики в индивидуалната 
лицензия на доставчика на медийни услуги „ВАЙТЪЛ – И” ЕООД, създаващ 
и разпространяващ програма „РАДИО ВЕГА” – да бъдат издадени 
задължителни указания на оператора да приведе програмата си в 
съответствие с характеристиките, заложени в индивидуалната лицензия. СЕМ 
възложи мониторинг върху програмата от 01.02.2012 г. 
 
ПО ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно актове за установяване на 

извършени нарушения на ЗРТ. Докладват Доротея Петрова и Златка 

Георгиева. 

 
СЕМ отложи разглеждането на АУАН за следващото заседание. 
 
ПО ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно стартиране на процедура за 

установяване на публични държавни вземания. Докладва Ива Минкова.  

 
Ива Минкова представи на вниманието на СЕМ докладна записка относно 
дължими годишни такси от радио- и телевизионни оператори към 24.11.2011 г. 
(изх. № 30-06-237/28.11.2011 г., приложена към Протокол № 53). Към докладната е 
приложила справка за размера на възникнали и изискуеми задължения на 
регистрирани телевизионни оператори, които не са изпълнени доброволно в срок  - 
годишни такси, справка за размера на възникнали и изискуеми задължения на 
лицензирани радиооператори, които не са изпълнени доброволно в срок  - годишни 
такси, справка за размера на възникнали и изискуеми задължения на регистрирани 
радиооператори, които не са изпълнени доброволно в срок  - годишни такси.  
 Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: относно дължими годишни такси от радио- 
и телевизионни оператори към 24.11.2011 г. – да стартира процедура по 
установяване на публични държавни вземания на посочените в справките 
радио- и телевизионни оператори. 
 
ПО ТОЧКА „РАЗНИ”:  
 

• Във връзка с решение на СЕМ относно участието на Анна Хаджиева и на 
Георги Стоименов в Годишна среща на форума за регулаторните органи на 
държавите членки на организацията за Черноморско икономическо 
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сътрудничество (ЧИС), която ще се проведе в гр. Тбилиси, Грузия, на 12 
декември, т.г. (протокол № 51/15.11..2011 г.), СЕМ гласува решение. 
 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за”: да бъдат командировани Анна 
Хаджиева и Георги Стоименов за периода 11.12.2011 г. – 14.12.2011 г., 
вкл., като всички разходи са за сметка на СЕМ: самолетни билети, 
медицински застраховки за периода на командировката, дневни за 4 
(четири) дни, квартирни – 3 (три) нощувки, стопански разходи, в 
размер на 200 (двеста) евро.  
 

• Във връзка с писмо от КГОМ в НС относно заседание, което ще се 
проведе на 30.11.2011 г., СЕМ определи Даниела Жукова, дирекция 
„Мониторинг”, и Доротея Петрова, дирекция „Правни дейности” да 
представляват Съвета.  

 
• София Владимирова предложи и СЕМ прие – възложи на дирекция 

„Мониторинг” и на дирекция „Лицензиране и регистриране” да внесат 
на  следващото заседание съвместно изготвени писмени обяснения в 
какъв срок могат да приведат в съответствие  раздел Пети на 
Публичния регистър на СЕМ.  

 
Следващо заседание на СЕМ, насрочено за 06.12.2011 г. от 11,00 часа. 
 
Приложени документи към Протокол № 53: 

1. Докладна от дирекция „Лицензиране и регистриране”, изх. № 30-04-
56/28.11.2011 г. 

2. Докладна записка от И. Крусев, изх. № 30-12-15/28.11.2011 г. 
3. Докладна записка от Р. Петров, изх. № 30-07-61/28.11.2011 г. 
4. Докладна записка от Р. Петров, изх. № 30-07-60/28.11.2011 г. 
5. Докладна записка от И. Минкова, изх. № 30-06-237/28.11.2011 г. 
6. Писмо от ККГОМ в НС, вх. № 01-00-22/28.11.2011 г. 

 
ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  
Анна Хаджиева    ................ Анюта Асенова       ............... 
Георги Стоименов    ................      
Георги Лозанов  
председател 

  отсъства   
    

София 
Владимирова 

    
      ............... 

Михаела Йоргова 
гл.експерт 
протоколист 
 

   Пламен 
Суруджийски 
главен секретар 

    

    ................. 
 

      .............. 
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